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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  05/09/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Υγείας 

            2) Υπουργό Δικαιοσύνης 

        

ΘΕΜΑ:  « Αλλαγή διάγνωσης από τα Νοσοκομεία για ασθενείς με 

παρενέργειες από το εμβόλιο » 
 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Στο από 02/09/2021 ηλεκτρονικό δημοσίευμα της ιστοσελίδας 

«pronews.gr» αναδημοσιεύεται η καταγγελία  του Γαστρεντερολόγου του 

Ιπποκράτειου Θεσσαλονίκης, Παναγιώτη Παπαγιαννάκη, ο οποίος  

φέρεται να δήλωσε τα εξής: «τα νούμερα των επιπλοκών είναι ψευδώς 

χαμηλά και οι κίτρινες κάρτες δεν γράφονται όπως πρέπει».  

 

Επεσήμανε δε, πως οι διασώστες του ΕΚΑΒ παραλαμβάνουν ασθενείς με 

επιπλοκές των εμβολίων, ωστόσο στις διαγνώσεις γράφονται άλλες 

επιπλοκές. 

 

Πρόκειται για μια καταγγελία Ιατρού, που πραγματικά πρέπει να 

διερευνηθεί άμεσα από τις Εισαγγελικές αρχές, καθώς σε περίπτωση 

επαλήθευσης της, καταρρίπτονται όλοι οι κυβερνητικοί ισχυρισμοί περί 

ακρίβειας και εγκυρότητας των στοιχείων της πανδημίας,  πάνω στα οποία 

στηρίζεται η Κυβέρνηση για να λάβει τα ανάλογα μέτρα. 

 

Επιπροσθέτως, σε περίπτωση επιβεβαίωσης της ανωτέρω καταγγελίας 

πρέπει να παραπεμφθούν στην ελληνική δικαιοσύνη, όσοι δολίως 

αποκρύπτουν την αλήθεια στον ελληνικό λαό,  διαπράττοντας τα σχετικά 

ποινικά αδικήματα.  
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Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται  οι  Υπουργοί: 

1) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να διερευνηθεί η ανωτέρω 

καταγγελία και τι θα πράξετε σε περίπτωση που επαληθευθούν τα 

καταγγελλόμενα; 

2) Ποιος είναι υπεύθυνος σε περίπτωση που εξακριβωθεί ότι οι 

διαγνώσεις αναφέρουν άλλες επιπλοκές για ασθενείς που 

νοσηλεύονται  εξαιτίας επιπλοκών του εμβολίου; 

3) Ποια είναι τα αρμόδια όργανα που έχουν πρόσβαση στη βάση 

ιατρικών δεδομένων των Νοσοκομείου, όπου διατηρούν στοιχεία 

για τους νοσηλευόμενους;         

              

                                    Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




